
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 21. september 2017

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål ET
Ministeren bedes - i forlængelse af artiklen ”Antallet af chefer og administrato-
rer boomer: Sygehusene har fået 30 procent flere "kolde hænder”" bragt i Ber-
lingske d. 17. september 2017 og analyse fra bl.a. Dansk Erhverv - give sin
og regeringens forklaring på, hvorfor der tilsyneladende er sket en stigning i
antallet af administrative medarbejdere?
Ministeren bedes endvidere redegøre for, hvilken betydning det har haft
– at man har samlet indkøb over hele landet i en fælles organisation,
– at sygehusene i stort omfang er blevet digitaliserede,
– at man har øget kravene fra ministerier og Sundhedsstyrelse om doku-

mentation og registrering,
– at der er megen administrativ bøvl i forbindelse med brug af bl.a. satspul-

jemidler i regionerne og på de enkelte sygehuse,
– og at man er i gang med at bygge og indfase supersygehuse
i forhold til behovet for flere administrative medarbejdere i regionerne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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